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PROTOKÓŁ Nr III/11  
z obrad VII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 29 kwietnia 2011 roku 
 
 

VII sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się  
w dniu 29 kwietnia 2011 roku w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 
przy ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady VII sesji rozpoczęły się  
o godzinie 1015, zakończyły o godzinie 1055.  

Sesję protokołowała Joanna Popławska.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady 

VII sesji stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na 19 radnych w obradach 
uczestniczy 16 radnych, zatem są one prawomocne (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu).  

Nieobecni: Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bazyli Leszczyński 
(kopia zwolnienia lekarskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu), radny Roch 
Andrzej Charyton (zwolnienie lekarskie stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 
oraz radna Zinaida Kuprianiuk-Daniluk.  

 
W obradach udział wzięli także:  

1. Pan Ryszard Anusiewicz – Sekretarz Powiatu,  
2. Pani Bożena Zwolińska – Skarbnik Powiatu,  
3. Pani Marta Dąbrowska – Radca prawny,  
4. Pani Bożena Grotowicz – Dyrektor SP ZOZ w Bielsku Podlaskim,  
5. Pan Jan Szkoda – Z-ca Komendanta Powiatowego PSP w Bielsku 

Podlaskim,  
6. Pan Anatol Grzegorz Tymiński – Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury 

Starostwa Powiatowego 
(lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych, po czym zwrócił się  
z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu), który radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem (potwierdzenie odbioru materiałów sesyjnych przez 
radnych stanowią załączniki nr 6 i 7 do protokołu).  

Wicestarosta Piotr Bożko zgłosił wniosek o ujęcie do porządku obrad, po 
punkcie 12, punktu 13 o treści: „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na złożenie do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie wniosku o dofinansowanie projektu 
„Termomodernizacja i zastosowanie odnawialnych źródeł energii cieplnej  
w Powiecie Bielskim” w ramach Programu Priorytetowego System zielonych 
inwestycji (GIS) – zarządzanie energią w budynkach użyteczności publicznej 
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oraz zawarcia umowy partnerskiej z Samodzielnym Publicznym Zakładem 
Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim”. Uzasadniając konieczność podjęcia 
w/w uchwały Wicestarosta poinformował, iż nabór wniosków w ramach 
konkurs na w/w zadanie, który zostanie ogłoszony w pierwszej połowie maja 
br., ma trwać tylko 30 dni. W związku z tym, iż w miesiącu maju nie jest 
planowana sesja Rady Powiatu, a jednym z wymogów niezbędnych do złożenia 
wniosku jest uzyskanie zgody Rady Powiatu zachodzi potrzeba podjęcia 
uchwały na sesji Rady Powiatu w dniu dzisiejszym. Połączenie otrzymanego 
dofinansowania stanowiącego 30% wartości zadania ze złożonym już przez 
szpital bielski wnioskiem o dofinansowanie projektu pod nazwą „Szpital 
przyjazny środowisku – zastosowanie Odnawialnych Źródeł Energii Cieplnej”  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na 
lata 2007-2013 pozwoli na zmniejszenie udziału własnego z 1 mln. 200 tys. zł, 
przy włączeniu termomodernizacji przychodni przy ul. Jagiellońskiej, do 
maksymalnie 500 tys. zł.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję, 
po czym poddał pod głosowanie wniosek o ujęcie pod pozycją nr 13  
w proponowanym porządku obrad sesji dodatkowego punktu o brzmieniu jak 
wyżej. 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nie wziął udziału  
w głosowaniu) wprowadziła do porządku obrad sesji, jako punkt nr 13, nowy 
punkt o brzmieniu jak wyżej.  

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad porządkiem obrad  
z uwzględnieniem w/w zmiany.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (w obecności 16 radnych) przyjęła 
następujący porządek obrad VII sesji Rady Powiatu:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu. 
4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Bielskiego na 2011 rok. 
6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2011-2020 wraz  
z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2020 oraz wykazu 
przedsięwzięć. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku 
Podlaskim na temat: „Analiza stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie 
Powiatu Bielskiego za rok 2010”. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad zbywania, 
wydzierżawiania i wynajmowania majątku trwałego będącego w posiadaniu 



3 
 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim. 
9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po 

umowach na czas oznaczony do 3 lat, kolejnych umów dzierżawy tych samych 
części nieruchomości będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej  
w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Nr 2 w Rudce 
ul. Ossolińskich 1. 

11. Przyjęcie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 
2010 rok. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady 
Powiatu w Bielsku Podlaskim. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
wniosku o dofinansowanie projektu „Termomodernizacja i zastosowanie 
odnawialnych źródeł energii cieplnej w Powiecie Bielskim” w ramach Programu 
Priorytetowego System zielonych inwestycji (GIS) – zarządzanie energią  
w budynkach użyteczności publicznej oraz zawarcia umowy partnerskiej  
z Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Bielsku 
Podlaskim.  

14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad. 3 

Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi 
protokół: Nr II/11 z obrad VI sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 31 
marca 2011 roku był wyłożony do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale 
Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. nr 309) oraz był 
dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do w/w protokołu nie 
wpłynęły. Zapytał następnie, czy radni w tej chwili chcą zgłosić pytania  
i wnioski do w/w protokołu. 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący obrad zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się (w obecności 16 radnych) przyjęła 
protokół Nr II/11 z obrad VI sesji Rady Powiatu z dnia 31 marca 2011 roku.  
 
Ad. 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę.  

Głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, iż radni 
przed rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy 
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik 
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nr 8 do protokołu). Następnie przedstawił kluczowe zagadnienia będące 
przedmiotem obrad Zarządu Powiatu. Poinformował, iż w okresie od 01 do 29 
kwietnia 2011 r. Zarząd obradował na 4 posiedzeniach. W okresie 
sprawozdawczym podjęto 7 uchwał, między innymi: 
− w sprawie informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Bielskiego za I kwartał  

2011 r., 
− w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie realizacji zadań publicznych 

Powiatu Bielskiego w 2011 r., 
− w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Bielskiego na 2011 rok. 

Ponadto Zarząd Powiatu:  
− zatwierdził projekty umów i aneksów do porozumień dotyczących realizacji 

inwestycji drogowych, upoważniając Starostę i Wicestarostę do ich 
podpisania,  

− wyraził zgodę na przystąpienie do konkursu oraz złożenie wniosku na 
dofinansowanie zajęć pozalekcyjnych w szkołach ponadgimnazjalnych 
prowadzących kształcenie ogólne,  

− rozpatrzył wnioski komisji stałych Rady Powiatu, obradujących w dniach 19 – 
20 kwietnia 2011 r. oraz zatwierdził projekt stanowiska w odpowiedzi na 
zgłoszone wnioski,  

− rozpatrzył i przyjął materiały sesyjne stanowiące przedmiot obrad dzisiejszej 
sesji.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący zamknął 
dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  
 
Ad. 5 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na 
2011 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu) Przewodniczący 
poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali także 
autopoprawkę Zarządu do rozpatrywanego projektu uchwały (autopoprawka 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radna E. Ostaszewicz nie wzięła udziału 
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr VII/47/11 w przedmiotowej sprawie 
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

 
Ad. 6 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2011-2020 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2020 oraz wykazu przedsięwzięć (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu) Przewodniczący poinformował, 
iż radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali także autopoprawkę Zarządu do 
rozpatrywanego projektu uchwały (autopoprawka stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu). Zwrócił się następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos  
w tej sprawie.  

Radny Edward Karpiesiuk stwierdził, iż Wieloletnia Prognoza Finansowa 
w jednostkach samorządu terytorialnego jest zjawiskiem nowym, 
funkcjonującym wraz z budżetem na rok bieżący. Konsekwencją każdej, nawet 
kosmetycznej, zmiany w budżecie jest dokonanie zmian w WPF. Decydent 
wprowadzając zmiany w przepisach prawnych zapewne miał na celu świadome 
działania radnych. To radni bowiem kształtując budżet dokonują wyboru celów 
tj. wykonywania planowanych przedsięwzięć, inwestycji zaciągając przy tym 
zobowiązania, czy też wykonywanie inwestycje w mniejszym stopniu i nie 
zaciąganie kredytów. Poinformował, iż popiera obecnie realizowaną strategię 
działania powiatu, gdzie do wykorzystania środków zewnętrznych niezbędne 
jest zaciągnięcie kredytu.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję 
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
1 przeciwnym i 1 wstrzymującym się (w obecności 16 radnych) podjęła uchwałę 
Nr VII/48/11 w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu).  
 
Ad. 7 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku 
Podlaskim na temat: „Analiza stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu 
Bielskiego za rok 2010” (Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu), 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

Radny Józef Michałowski zauważył, iż obok zawodowych straży 
pożarnych działających w naszym powiecie na terenie poszczególnych 
samorządów gminnych działają jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych. Na 
terenie Gminy Brańsk jest 13 takich jednostek, z czego dwie działają w systemie 
krajowym. Budynki OSP są dość dobre, a dzięki wsparciu straży pożarnej oraz 
zaangażowaniu wójta są odnawiane. Strażacy mają różne zadania, oprócz brania 
udziału w gaszeniu pożarów, spraw prewencyjnych związanych z pożarami 
biorą udział w skutkach wypadków drogowych, czy też w świętach 
państwowych, kościelnych, w życiu kulturalnym gminy. Dzięki zaangażowaniu 
straży życie kulturalne w poszczególnych miejscowościach nie wygasa. Dlatego 
też warto ich wspierać, bowiem strażacy tego oczekują i na to zasługują.  
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Pan Jan Szkoda – Z-ca Komendanta Powiatowego PSP w Bielsku 
Podlaskim poinformował, iż na terenie Powiatu Bielskiego funkcjonuje 56 
jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. Wszystkie uczestniczą w życiu 
społecznym, kulturalnym. Wójtowie dofinansowują ich funkcjonowanie, 
remontują strażnice. KPPSP w miarę możliwości także pomaga straży 
działającej na terenie Gminy Brańsk przekazując w formie nieodpłatnej zbędny 
sprzęt. Włączone do Krajowego Systemu Ratownictwa-Gaśniczego jednostki 
OSP otrzymują dofinansowanie z budżetu państwa. Rozdział środków 
finansowych uzależniony jest jednak od ilości wyjazdów do pożarów, udziału  
w Mistrzostwach Województwa Podlaskiego w Sporcie Pożarniczym, czy też 
udziału w Wojewódzkich Zawodach Sportowo-Pożarniczych OSP. Komendant 
poinformował, iż Mistrzem Województwa została drużyna OSP Rudka,  
a Wicemistrzem OSP Hołody.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął 
dyskusję stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową 
Informacją.  

 
Ad. 8 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad zbywania, 
wydzierżawiania i wynajmowania majątku trwałego będącego w posiadaniu 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim 
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu) Przewodniczący zwrócił 
się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Zdzisław Tworkowski stwierdził, iż jego wątpliwości budzi zapis § 
4 pkt 3 projektu uchwały o treści: „w przypadku gdy majątek trwały nie zostanie 
zbyty w drugim przetargu Dyrektor SP ZOZ może podjąć decyzję o kolejnych 
przetargach, a cena wywoławcza nie może być niższa niż 50% tej wartości”. 
Zdaniem radnego jest to zbyt radykalne obniżenie. W związku z czym wniósł  
o zmianę w/w zapisu poprzez obniżenie w pierwszej wersji o 75% wartości, w 
dopiero w drugim przypadku zapisanie, iż cena nie może być niższa niż 50% 
wartości.  

Starosta zauważył, iż tego typu uwagi winny zostać zgłoszone podczas 
obrad posiedzeń Komisji, co pozwoli na ich przeanalizowanie i odniesienie się 
przez Zarząd Powiatu. Starosta wyjaśnił, iż zgodnie z proponowanymi zapisami 
§ 4 rozpatrywanego projektu uchwały cena wywoławcza w pierwszym przetargu 
jest równa wartości określonej przez rzeczoznawcę lub wartości księgowej. 
Jeżeli majątek trwały nie zostanie zbyty w pierwszym przetargu wystawia się go 
do drugiego przetargu ustalając cenę wywoławczą w wysokości nie niższej niż 
80% wartości. W przypadku gdy majątek trwały nie zostanie zbyty w drugim 
przetargu Dyrektor SP ZOZ może podjąć decyzję o kolejnych przetargach,  
a cena wywoławcza nie może być niższa niż 50% tej wartości.  

Radny Zdzisław Tworkowski wycofał zgłoszony powyżej wniosek.  
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W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję 
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (w obecności 16 radnych) podjęła 
uchwałę Nr VII/49/11 w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik  
nr 17 do protokołu).  
 
Ad. 9 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po 
umowach na czas oznaczony do 3 lat, kolejnych umów dzierżawy tych samych 
części nieruchomości będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej  
w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nie wziął udziału  
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr VII/50/11 w przedmiotowej sprawie 
(uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  
 
Ad. 10 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Nr 2 w Rudce  
ul. Ossolińskich 1 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się (w obecności 16 radnych) podjęła 
uchwałę Nr VII/51/11 w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik  
nr 21 do protokołu).  
 
Ad. 11 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Przyjęcie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2010 
rok (sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu) Przewodniczący 
poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali także opinię 
RIO pozytywnie opiniującą rozpatrywane sprawozdanie (opinia RIO stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych z pytaniem, czy 
chcą zabrać głos w tej sprawie.  
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W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywane sprawozdanie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się (w obecności 16 radnych) przyjęła 
sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2010 rok.  
 
Ad. 12 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady 
Powiatu w Bielsku Podlaskim (projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu) Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z obowiązującymi 
przepisami przed podjęciem uchwały należy radnemu umożliwi ć złożenie 
wyjaśnień. W dniu dzisiejszym radny Charyton dostarczył wystawione w dniu 
01 kwietnia br. zwolnienie lekarskie obejmujące okres od 01 do 29 kwietnia 
2011 r. Radny odebrał materiały sesyjne w dniu 15 kwietnia br. miał zatem 
możliwość złożenia wyjaśnień na piśmie. Zwrócił się następnie do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Zdzisław Tworkowski stwierdził, iż sprawa rozpatrywanej 
uchwały jest oczywista, a jej niepodjęcie spowoduje wygaszenie mandatu  
w trybie nadzorczym przez Wojewodę Podlaskiego. Walka polityczna na tak, 
zdawałoby się, małym poletku jakim jest powiat, doprowadza do pewnych 
rzeczy, do rozpalania bardzo negatywnych i złych emocji. Działa to jednak  
w dwie strony. Nie można działać publicznie za wszelką cenę, byleby utrzymać 
się przy stołkach, byleby kogoś utrącić. Inne zdarzenia, które miały miejsce na 
terenie Brańska były zdaniem radnego niepotrzebne. Nie można w taki sposób 
utrącać, lub pozbywać się przeciwników politycznych, lepiej to robić w otwartej 
walce demokratycznej.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję 
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 5 „za”,  
1 przeciwnym i 10 wstrzymujących się (w obecności 16 radnych) podjęła 
uchwałę Nr VII/52/11 w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik  
nr 25 do protokołu).  
 
Ad. 13 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
wniosku o dofinansowanie projektu „Termomodernizacja i zastosowanie 
odnawialnych źródeł energii cieplnej w Powiecie Bielskim” w ramach Programu 
Priorytetowego System zielonych inwestycji (GIS) – zarządzanie energią  
w budynkach użyteczności publicznej oraz zawarcia umowy partnerskiej  
z Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim 
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(projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu) Przewodniczący zwrócił 
się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (w obecności 16 radnych) podjęła 
uchwałę Nr VII/53/11 w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik  
nr 27 do protokołu).  
 
Ad. 14 

Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać głos  
w tym punkcie.  

Radny Mirosław Bałło zwrócił się do Zarządu Powiatu z pytaniem czy 
wystosowano pismo do Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski dot. ul. Orlańskiej  
i czy była odpowiedź na to pismo. Złożył także formalny wniosek w sprawie 
ponowienia starań mających na celu przejęcie ul. Orlańskiej przez powiat. 
Ponad 90% mieszkańców uważa ten odcinek drogi jako powiatowy, w związku 
z czym wszelkie „gromy” za stan tej drogi zbiera Zarząd Powiatu i pochodzący 
z tego terenu radny. Poinformował, iż bardzo dużo osób zgłasza się do niego ze 
skargami, pretensjami.  

Starosta poinformował, iż odbył spotkanie z Burmistrzem Miasta Bielsk 
Podlaski, gdzie poruszono problem dróg. Efektem w/w spotkania jest m.in. 
decyzja o włączeniu się samorządu miejskiego w finansowanie ul. Chmielnej  
w Bielsku Podlaskim. Miasto zamierza także wykonać jeszcze w tym roku 
nakładkę na fragmencie drogi, o którym mówił radny Mirosław Bałło.  

Radny Mirosław Bałło zauważył, iż mimo wykonania już ponad 400 
metrów nakładki pozostaje jeszcze ok. 200-300 metrów do zrobienia.  

Starosta poinformował, iż miasto zamierza wykonać nakładkę na 
brakującym fragmencie drogi, co będzie monitorowane przez służby powiatu.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż na jednej z poprzednich sesji 
zgłaszał problem dziur na ul. Mickiewicza, które w bardzo krótkim czasie 
zostały naprawione. Następnie poruszył temat przedłużenia ul. Jana Pawła II,  
z którego korzystają osoby posiadające ogródki działkowe. Zrobienie 
nawierzchni nie jest możliwe, być może jednak podsypanie żwirem  
i wyrównanie nawierzchni poprawi stan tej drogi.  

Kolejnych interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 15 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne Przewodniczący 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
Przewodniczący poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa  
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w Białymstoku Uchwałą Nr II-00312-77/11 z dnia 13 kwietnia 2011 r. 
zaopiniowała pozytywnie możliwość sfinansowania deficytu przedstawionego  
w uchwale Nr VI/39/11 Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 
rok 2011 (uchwała RIO stanowi załącznik nr 28 do protokołu).  

Do wiadomości Rady Powiatu wpłynął wniosek grupy radnych Rady 
Miasta Bielsk Podlaski (Prawicy Samorządowej Jedność, Koalicji Bielskiej, 
Nasze Podlasie) dotyczący wprowadzenia do porządku obrad kwietniowej sesji 
Rady Miasta Bielsk Podlaski projektu uchwały w sprawie nadania nazwy  
ks. Jerzego Popiełuszki oraz Rzeczpospolitej Obojga Narodów, osobno każdemu 
z dwóch rond umiejscowionych w drodze krajowej nr 19 znajdujących się  
w obszarze miasta Bielsk Podlaski (wniosek stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu).  

Radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali odpowiedź Zarządu 
Powiatu na wnioski Komisji nie związane tematycznie z materiałami będącymi 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji (odpowiedź Zarządu Powiatu na wnioski 
Komisji stanowią załączniki nr 30 i nr 31 do protokołu).  

Następnie Przewodniczący przypomniał o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych w terminie do dnia 30 kwietnia 2011 r. 

Kolejnych spraw różnych nie zgłoszono.  
 
Ad. 16 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym 
Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 1055 zamknął posiedzenie VII sesji 
Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady 
 
Joanna Popławska      Adam Miron Łęczycki  


